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Protokół z XII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk 

z dnia 25 października 2011 r. 

 

     Obrady XII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk VI kadencji (2010-2014) 

otworzyła o godzinie 900 Przewodnicząca Rady Gminy Słońsk - Pani Lilla Burkiewicz. 

     Po sprawdzeniu listy obecności Radnych, Przewodnicząca oznajmiła, że na sesji 

obecnych jest 12 radnych, co przy 15-osobowym składzie stanowi kworum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Nieobecni: 

- Radna Baś Jolanta, 

- Radny Prałat Robert, 

- Radny Sozański Kazimierz. 

(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr XII/2011) 

     Kontynuując część regulaminową obrad, Przewodnicząca odczytała proponowany 

porządek XII nadzwyczajnej sesji i zwróciła się  z zapytaniem, czy będą wnioski o jego  

zmianę. 

Wniosków o wprowadzenie zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

      

Do punktu II – 1) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 

lat 2012-2015. 

   Zasady wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Sulęcinie przedstawiła 

Przewodnicząca Rady, następnie odczytała pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Gorzowie 

Wlkp. skierowanego do Rady Gminy (znak pisma: Prez.Adm.0150-420/11). 

   Przewodniczący zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników – Radny Jerzy 

Piecuch przedstawił opinię o zgłoszonych kandydatach na ławników, stwierdzając, że 

zgłoszenia wpłynęły w terminie i spełniają wymagania formalne (opinia stanowi zał. nr 2 

do niniejszego protokołu). Stanowisko w/w zespołu zostało przygotowane na posiedzeniu 

w dniu 21 października br. 

   Przewodnicząca Rady zaproponowała powołać 3 osobowy skład komisji skrutacyjnej, 

która przeprowadzi w głosowaniu tajnym wybór ławników. 

   Rada Gminy Słońsk jednogłośnie (12 „za”, 0 „wstrzymujących się, 0 „przeciw”) wyraziła 

zgodę, aby skład komisji skrutacyjnej był trzyosobowy. 

Zgłoszono do komisji skrutacyjnej następujące osoby: 

1.Barbara Miglujewicz, 

2.Jerzy Piecuch, 

3.Tomasz Musiał. 
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Ponadto zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji i wskazali na 

przewodniczącego komisji skrutacyjnej Radnego Jerzego Piecucha.  

   Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie jawne wybór komisji skrutacyjnej. Radni 

wynikiem głosowania (9 „za”, 3 „wstrzymujących się, 0 „przeciw”) zaakceptowali skład 

komisji skrutacyjnej, która przeprowadzi wybory ławników.  

Następnie Przewodnicząca Rady ponownie przedstawiła zasady wyboru, które stanowią 

zał. do niniejszego protokołu. 

   Następnie członkowie komisji przystąpili do przygotowania kart i do głosowania. 

Po przeprowadzeniu głosowania komisja skrutacyjna przeliczyła głosy i  spisała protokół 

na tę okoliczność.  

Radny Jerzy Piecuch – przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał treść protokołu z 

przeprowadzonych wyborów ławników. Protokół komisji skrutacyjnej stanowi zał. do 

niniejszego protokołu sesji.  

   Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję lat 2012-2015 przedstawiła 

Przewodnicząca Rady. W uzasadnieniu poinformowała, że zgodnie z art. 160 § 1 i § 2 

ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych (Dz. U. Nr 98, poz. 

1070 ze zmianami) stanowi, że ławników do sądów okręgowych oraz do sądów 

rejonowych wybierają rady gmin, których obszar jest objęty właściwością tych sądów w 

głosowaniu tajnym. Wybory przygotowują gminy jako zadanie zlecone z zakresu 

administracji rządowej. 

   Pismem z dnia 23.05.2011 r. Prezes Sądu Okręgowego w Gorzowie Wlkp. podał do 

wiadomości liczbę ławników wybieranych przez Radę Gminy Słońsk, która wynosi: do 

Sądu Rejonowego w Sulęcinie 2 osoby, do Sądu Rejonowego w Słubicach z zakresu 

prawa pracy – 1 osoba. 

   Kandydatów na ławników zgłaszają radom gmin prezesi sądów, stowarzyszenia, 

organizacje związkowe, organizacje pracodawców oraz inne organizacje zarejestrowane 

na podstawie przepisów prawa, z wyłączeniem partii politycznych, oraz co najmniej 50 

obywateli mających czynne prawo wyborcze, zamieszkujących stale na danym terenie, w 

terminie do 30 czerwca ostatniego roku kadencji, wybory ławników przygotowują gminy 

jako zadanie zlecone z zakresu administracji rządowej. 

   Przed przystąpieniem do wyborów rada gminy powołuje zespół, który przedstawia na 

sesji rady gminy swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie 

spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. 

   Wybór ławników na kadencję lat 2012-2015 musi nastąpić w terminie do końca 

miesiąca października. 

   W terminie do 30 czerwca 2011 r. wpłynęły dwa zgłoszenia dokonane przez co 

najmniej 50 obywateli mających czynne prawo wyborcze, zamieszkujących stale na 

terenie Gminy Słońsk. Innych zgłoszeń nie wniesiono. 
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   Zgodnie z art. 163 § 2 ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych Rada Gminy 

uchwałą Nr XI/60/2011 z dnia 26 sierpnia 2011 r. w sprawie  powołała zespół ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych, który przedstawił przed 

głosowaniem pozytywną opinię o zgłoszonych kandydatach i stwierdził, że kandydaci 

spełniają wymogi określone w ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych. 

   Ponadto zgodnie z art. 162§ 9 ustawy, Komendant Wojewódzki Policji przedstawił 

również Radzie Gminy pisemną pozytywną informację o kandydatach na ławników. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała Radzie Gminy pod głosowanie 

jawne odczytany projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję lat 2012-

2015. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 12 „za”, 0 

„przeciw”,  0 „wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Rady L. Burkiewicz 

ogłosiła, że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie wyboru ławników na kadencję 

lat 2012-2015. 

     Uchwała ma nr XII/64/2011 i stanowi zał. do niniejszego protokołu XII 

nadzwyczajnej sesji. 

 

Do punktu II – 2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2011 rok. 

   Uzasadnienie do projektu uchwały omówił Skarbnik Gminy. 

   Radny J. Piecuch zapytał o dział dotyczący Ochotniczej Straży Pożarnej. 

Skarbnik Gminy wyjaśnił, że 2 500 zł to gaszenie pożarów, a 3 000 zł ekwiwalent dla 

strażaków. 

Radny zapytał o kwotę 70 000 zł – zakup energii (dział 4260) 

Wójt poinformował, że dotyczy to szkoły. Wczoraj były naprawiane czujniki, został 

wyregulowany poziom ogrzewania i na dzień dzisiejszy włączony jest gaz. 

Radny Jerzy Piecuch – „Rozumiem, że są podjęte działania zmierzające do zmniejszenia 

oszczędności związanej z energią”. 

Sprawa również będzie tematem na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy Słońsk. 

   Przewodnicząca Rady zapytała o zwiększone zatrudnienie w Przedszkolu 

Samorządowym w Słońsku. 

Wyjaśniono, że zatrudnienie dotyczy jednej kucharki oraz Kierownika Przedszkola. 

   Radny Tomasz Musiał zapytał „Jak zorganizowano plan skoro wynosi on 100 000 zł a 

zwiększa się o 170 000 zł. 

Skarbnik Gminy wyjaśnił, że w trakcie roku już dwa razy dokładaliśmy w szkole do 

energii, to jest tak, że nikt nie nadzorował zużycia energii. 
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   Przewodnicząca Rady zapytała o miesięczne zestawienie, na podstawie tego 

zestawienia ile miesięcznie brakuje dla szkoły? 

   Skarbnik Gminy poinformował, że miesięcznie 3000 zł dokładamy, Skarbnik dodał, że 

subwencja starcza tylko na wynagrodzenia, natomiast resztę dokłada Gmina. Utrzymanie 

szkoły spada na nas, nie mamy tych pieniędzy, żeby im zapewnić. 

Wójt dodał, że na konwencie Wójtów i Burmistrzów zapowiedziano, że spadną na Gminy 

inne zadania, a w związku z tym powstaną kolejne wydatki. 

   Poproszono Skarbnika o przygotowanie zestawienia za energię i gaz. 

   Radny M. Banasik wrócił do problemu ogrzewania w szkole, przecież jest człowiek w 

szkole, który nadzoruje ogrzewanie, dlaczego Urząd Gminy tak późno się zorientował? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że dopiero zorientowaliśmy się jak przyszło obciążenie. 

Radny Tomasz Musiał zapytał dlaczego Pani Dyrektor wcześniej, czy na bieżąco nie 

informowała o takich problemach. 

Należy porozmawiać z Panią Dyrektor, bo po co kumulować ten dług na taki duży przy 

czym połowa już będzie kwotą kolejnych zaległości. 

Radni zaznaczyli, że tak poważny temat powinien być poruszony na komisjach, ponadto 

do tematu Radni jeszcze wrócą. 

     Więcej uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono. W związku z 

powyższym Przewodnicząca Rady poddała Radzie Gminy pod głosowanie jawne odczytany 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 8 „za”, 3 

„przeciw”,  1 „wstrzymujący się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Rady L. Burkiewicz 

ogłosiła, że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2011 rok. 

     Uchwała ma nr XII/65/2011 i stanowi zał. do niniejszego protokołu XII 

nadzwyczajnej sesji. 

 

 

Do punktu II –3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Słońsk na lata 2011-2020. 

   Uzasadnienie do projektu uchwały omówił Skarbnik Gminy. 

   Skarbnik między innym wyjaśnił, że uchwała jest dostosowaniem zmian, które 

nastąpiły, a dotyczą uchwały, która była podejmowana na poprzedniej sesji. 

     Więcej uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono. W związku z 

powyższym Przewodnicząca Rady poddała Radzie Gminy pod głosowanie jawne odczytany 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słońsk na 

lata 2011-2020. 
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     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 8 „za”, 0 

„przeciw”,  4 „wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Rady L. Burkiewicz 

ogłosiła, że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Słońsk na lata 2011-2020. 

     Uchwała ma nr XII/66/2011 i stanowi zał. do niniejszego protokołu XII 

nadzwyczajnej sesji. 

     

   III. Interpelacje radnych. 

Nie zgłoszono.     

 

   IV. Wolne wnioski. 

   Radny P. Żurański zapytał o rozstrzygniecie nadzorcze w sprawie opłat za świadczenia 

przekraczające podstawę programową Przedszkola Samorządowego w Słońsku. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że rozstrzygnięcie nadzorcze było przedstawiane 

na sesji Rady Gminy, ale Radny był nieobecny. 

   Radny P. Żurański i T. Musiał stwierdzili, że umowa jest nie do końca zgodna.  

Wójt poinformował, że umowa jest zawierana między Panią Dyrektor, a rodzicem i 

dlatego w tym temacie należy rozmawiać z Panią Dyrektor, bo to ona odpowiada za 

zawierane umowy. 

   Radny A. Posieczek zgłosił, że klub strażaka w Głuchowie jest udostępniany dla 

mieszkańców bez opiekuna. 

   Radny J. Obara podziękował za zrealizowanie funduszu sołeckiego i zakup naczyń. 

   Radny J. Piecuch zgłosił problem z chodnikiem od ronda w stronę rzeki. 

   Radny M. Banasik zapytał: „Czy będzie coś ruszone koło Pana Wiły?” 

Wójt poinformował, że pracownik ma za zadanie zebrać oferty na równiarkę. 

 

   V. Zakończenie sesji. 

   W związku z wyczerpanym porządkiem obrad Przewodnicząca Rady Gminy zakończyła 

posiedzenie XII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk słowami „Zamykam posiedzenie 

XII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk”. 

Godz. 1050. 

Protokół sporządziła: Karina Matuszak 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Lilla Burkiewicz 

 

 


